



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

Racquetball Canada Announces National Elite and Development Teams



WINNIPEG (September 5, 2025) – Racquetball Canada is proud to announce the athletes selected to the 2025 National Elite and Development Teams for the upcoming season.

All team members have proudly represented Canada in international competition, either as elite or junior athletes. Canada is fortunate to have a group of athletes who are deeply committed to the national team program and to representing the country on the world stage.

Many of the athletes named to the Elite National Team are returning members who bring extensive

experience and strong results. This includes several long-time members who are repeat national champions and athletes with podium finishes at the international level, highlighted by results at the World Championships and the Pan Am Games.

The Development Team is made up of both veteran and emerging athletes who have already proven themselves at the national level and continue to build their experience and podium results in international play.

Jennifer Saunders - High Performance Director

"I feel fortunate to work with such a strong and dedicated group of athletes named to this year's Elite and Development Teams. It's always exciting to work together in preparing for international competition, with the 2026 World Championships as a major highlight on the horizon. I'm also very grateful for the support network of our coaches, Integrated Service Team, families and parents, whose commitment makes our team even stronger."

Samuel Murray - Top ranked male Canadian athlete:

"Being part of the national team for so many years has been a privilege and a source of pride. Every season brings its own challenges, and I'm ready to see what the next one has in store for me. I'm proud of the journey so far, but I know I can still deliver a few more great results for Racquetball Canada."

Selections were based on results from two National Team Selection Events held earlier this season, along with performances at the 2025 National Championships in May.

Athletes named to the National Teams receive financial support from Racquetball Canada, made possible through funding provided by Sport Canada. In addition, announcements regarding athletes who will receive carding support through Sport Canada's Athlete Assistance Program will be made this fall.

National Women's Elite Team

Athlete	Residence
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC
<u>Danielle Ramsay</u>	Saskatoon, SK
<u>Chloé Jauvin</u>	Terrebonne, QC
<u>Ofelia Wilsam</u>	Repentigny, QC
<u>Christine Keay</u>	New Westminster, BC
<u>Marjolaine Parent</u>	Saint-Basile-le-Grand, QC

National Men's Elite Team

Athlete	Residence
<u>Samuel Murray</u>	Saint-Basile-le-Grand, QC
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB

<u>Trevor Webb</u>	Kitchener, ON
<u>Leyton Gouldie</u>	Brandon, MB
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC

National Women's Development Team

Athlete	Residence
<u>Lahni Buller</u>	Grande Prairie, AB
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Kaitlyn Couckuyt</u>	Brandon, MB

National Men's Development Team

Athlete	Residence
<u>Christian Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Asher Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Raphaël Guillemette</u>	Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC
<u>Naman Gauri</u>	Lethbridge, AB
<u>Devin Halko</u>	Edmonton, AB

**Racquetball Canada annonce la composition
de ses équipes nationales d'élite et de développement**



WINNIPEG (5 septembre 2025) – Racquetball Canada est fière d'annoncer la composition de ses équipes nationales d'élite et de développement de 2025 qui représenteront le Canada pour la saison à venir. Tous les membres de l'équipe ont déjà fièrement représenté le Canada dans des compétitions internationales, soit en tant qu'athlètes d'élite, soit en tant qu'athlètes juniors. Le Canada a la chance de pouvoir compter sur un groupe d'athlètes profondément engagés envers le programme de l'équipe nationale et dans la représentation du pays sur la scène internationale.

Bon nombre des athlètes nommés dans l'équipe nationale d'élite sont des membres qui étaient déjà en équipe nationale et qui lui apportent une vaste expérience et de solides résultats. Il s'agit notamment de plusieurs membres de longue date qui ont remporté plusieurs fois le championnat canadien et d'athlètes qui sont montés sur le podium au niveau international, notamment lors des championnats du monde et des Jeux panaméricains.

L'équipe de développement est composée d'athlètes chevronnés et émergents qui ont déjà fait leurs preuves au niveau national et qui continuent d'acquérir de l'expérience et de monter sur le podium dans les compétitions internationales.

Jennifer Saunders - Directrice de sport haut niveau

«Je me sens chanceuse de travailler avec un groupe d'athlètes aussi forts et dévoués qui ont été nommés au sein des équipes d'élite et de développement de cette année. C'est toujours passionnant de travailler ensemble à la préparation des compétitions internationales, avec les Championnats du monde de 2026 comme grand événement à l'horizon. Je suis également très reconnaissante du soutien de nos entraîneurs, de l'équipe de services intégrés, des familles et des parents, dont l'engagement rend notre équipe encore plus forte.»

Samuel Murray - Athlète canadien le mieux classé

«Faire partie de l'équipe nationale depuis tant d'années est un privilège et une source de fierté. Chaque saison apporte son lot de défis, et je suis prêt à voir ce que la prochaine saison me réserve. Je suis fier du chemin que j'ai parcouru jusqu'à présent, mais je sais que je peux encore obtenir d'autres excellents résultats pour Racquetball Canada.»

Les sélections ont été basées sur les résultats de deux épreuves de sélection de l'équipe nationale qui ont eu lieu plus tôt cette saison, ainsi que sur les performances aux Championnats canadiens de 2025 en mai dernier.

Les athlètes nommés au sein de l'équipe du Canada reçoivent un soutien financier de Racquetball Canada, rendu possible grâce au financement fourni par Sport Canada. De plus, nous ferons cet automne les annonces concernant les athlètes qui recevront un soutien financier dans le cadre du Programme d'aide aux athlètes de Sport Canada.

Équipe nationale féminine d'élite

Athlète	Residence
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC
<u>Danielle Ramsay</u>	Saskatoon, SK
<u>Chloé Jauvin</u>	Terrebonne, QC
<u>Ofelia Wilsam</u>	Repentigny, QC
<u>Christine Keay</u>	New Westminster, BC
<u>Marjolaine Parent</u>	Saint-Basile-le-Grand, QC

Équipe nationale d'élite masculine

Athlète	Residence
<u>Samuel Murray</u>	Saint-Basile-le-Grand, QC
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB
<u>Trevor Webb</u>	Kitchener, ON
<u>Leyton Gouldie</u>	Brandon, MB
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC

Équipe nationale de développement des femmes

Athlète	Residence
<u>Lahni Buller</u>	Grande Prairie, AB
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC
<u>Kaitlyn Couckuyt</u>	Brandon, MB

Équipe nationale de développement masculine

Athlète	Residence
<u>Christian Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Asher Pocsai</u>	New Hamburg, ON
<u>Raphaël Guillemette</u>	Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC
<u>Naman Gauri</u>	Lethbridge, AB
<u>Devin Halko</u>	Edmonton, AB

About Racquetball Canada / À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!